
CHALMERSSKA 
INGENJÖRS
FÖRENINGEN 
Småland-Blekinge 

Protokoll 

Vårmöte 2023 

Toftaholm lördagen den 1 april 2023 

Närvarande: Bengt-Olof Andersson E71, Björn Andersson E84, Kennert Andersson 
E86, Jerry Borlander M78, Thomas Bäuml M74, Dennis Carlsson M14, 
Johan Edvardson S96, Henrik Eisenberg F91, Bo Falkevi V79, Anders Haggren E82, 
Henrik Karlsson F99, Nicklas Karlsson Zo8, Håkan Larsson M83, 
Magnus Larsson E83, Olle Lindquist M67, Håkan Lundin M67, David 
Lundmark E95, Göran Maniette M69, Bert Milling V70, Bo Nilvall V66, 
Aleksandra Ohlson Ao1, Cecilia Olsson KF01, Anny Osbäck TD14, Sven Persson M73, 
David Skullered E95, Rolf Snygg E69, Bo Stenholm E77, Bengt-Åke Sörstedt M70, 
Birger Titusson M70 och Andreas Widroth M13 

§1. Mötets öppnande. 
Ordförande Björn Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

§2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Till ordförande valdes Björn Andersson och till sekreterare Andreas Widroth. 

§3. Godkännande av dagordning. 
Dagordningen godkändes av mötet. 

§4. Val av två justeringsmän. 
Till justerare valdes David Skullered och Bengt-Åke Sörstedt. 

§5. Föregående mötesprotokoll, höstmötet i Oskarshamn 2022-10-22. 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§6. Styrelseberättelse för 2022. 
Björn sammanfattade innehållet och tackade föregående styrelse. 
Berättelsen godkändes. Se bilaga 1. 

§7. Föreningens ekonomi samt revisionsrapport. 
Bert Milling redogjorde för ekonomin under 2022, se bilaga 2 och 3. 
David Lundmark redogjorde för första delen av 2023. 
Bengt-Åke Sörstedt föredrog revisionsberättelsen, bilaga 4. 
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§8. Ansvarsfrihet för styrelsen under verksamhetsåret. 
Styrelsen för 2022 beviljades ansvarsfrihet. 

§9. Rapport från Folke Örströms stiftelse med skäl. 
Bo rapporterade från Folke Örströms stiftelse, bilaga s och 6. 
Folkes skål utbringades. 

§10. Val av delegat till moderföreningens årsmöte. 
Björn Andersson kommer att vara med vid moderföreningens årsmöte 10 juni. 
Alla föreningens medlemmar är välkomna att delta. Alla lokalavdelningens 
medlemmar uppmanades därför att delta för att föra fram Småland-Blekinges 
synpunkter. 

§11. Övriga frågor 
a. Våra annonsörer, skål! Annonsörerna lästes upp och skålades för. 
b. Medlemsvärvning och medlemsaktivering: Afterwork är en aktivitet 

som används. 
c. Föreningens Jubileumsstipendium: Tyvärr har ingen ansökan inkommit. 
d. Vera Sandberg: Olle Lindquist. Plan att fira Veras födelsedag den 30 maj 

på Vera Sandbergs gata. 
e. Höstmöte någonstans i Jönköpingstrakten i oktober. 

§12. Mötets avslutande. 
Björn tackade alla och förklarade mötet avslutat. 
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Årsberättelse för verksamhetsåret 2022 

Styrelsen har bestått av: 

Björn Andersson ordförande, Aleksandra Ohlson vice ordförande, Bert Milling kassör, 
Lena Rylander sekreterare, Håkan Larsson klubbmästare, Anders Haggren ledamot, 
David Lundmark ledamot och Rolf Snygg senior advisor. 

Revisorer har varit: 
Bengt-Åke Sörstedt, Gert Rydkvist och suppleant Lars Jaensson. 

Valberedningen bestod av: 

Johan Edvardson sammankallande, Olle Lindquist och Magnus Larsson. 

Styrelsens verksamhet 

Styrelsen har haft 7 sammanträden med noteringar plus ett konstituerande möte. Samtliga 
noteringar har varit tillgängliga för revisorerna. De flesta rena styrelsemöten har av praktska 
skäl skett via Zoom som Anders fru Berit Haggren ställt till förfogande, tack Berit!  
Ett speciellt varmt tack till Aleksandra Ohlson som tog emot styrelsen i sitt vackra 
sommarresidens Länsmansgården i Kållerstad med vidhängande studiebesök till 
Chalanderska möbelmuseet i Jälluntofta, Unnaryd. Tack Aleksandra för en fin upplevelse och 
middag. Tack också Tina och Håkan Larsson för övernattning och en utmärkt frukost! 

Stadgeenliga vår- och höstmöten har genomförts. Vårmötet lördag 2 april med studiebesök 
till Musikens hus i Markaryd och till värmeteknikföretaget Nibe. Höstmötet hölls 22 oktober i 
Oskarshamn med besök till Scanias hyttfabrik och rundvandring i staden. 

Utförliga beskrivningar följer nedan. 

Vårmötet 

Markaryd den 2 april - så äntligen var pandemirestriktionerna hävda och vi kunde träffas 
som vanligt. Vi träffades på lördag lunch och denna gång var vi ca 45 i totalt, chalmerister 
med och utan partner som avnjöt en alldeles utmärkt lunch på restaurang Perrongen i 
Markaryd. Sorlet steg snabbt �± mycket skulle avhandlas och strax var det dags att åka till 
Musikhuset i Markaryd. Benny Torstensson var vår guide och tillika initiativtagare till 
Musikhuset i Markaryd. När han slutade som personalchef på Nibe så ville han ta upp sitt 
gamla musikintresse. När så en gammal bilverkstad i Markaryd blev ledig så slog han till. 
Efter några telefonsamtal med gamla kontakter var det fixat. Lite förenklat men helt klart ett 
�J�R�W�W���H�[�H�P�S�H�O���S�n���´�*�Q�R�V�M�|�D�Q�G�D�Q�´���G�l�U���D�O�O�D���O�R�N�D�O�W���K�M�l�O�S�H�U���W�L�O�O�����I�|�U�H�W�D�J���V�R�P���S�U�L�Y�D�W�S�H�U�V�R�Q�H�U��������������
stod Musikhuset klart och här ges nu konserter och till vardags huserar kommunala 
musikskolan här. Som avslutning tittade vi på husets uppvärmning �± en 
värmepumpanläggning från Nibe.  

Så dags för det traditionella studiebesöket, denna gång till Nibe i Markaryd. Vi togs emot av 
Gustav Dalénmedaljören och VD, koncernchef och styrelseledamot Gerteric Lindquist i 
Vetenskapens hus föreläsningssal där vi blev bjudna på fika. Vetenskapens hus är ett annat 

Bilaga 1
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